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REFERAT 
 
Fremmøtte: 

10A: Marte Flydal 
10A: Regine Knudsen 
10B: Tonje Lygre 
10C: Ingunn Prestegard 
10C: Bjørg C. Torsnes 
10D: Erik Aschjem 
10D: Anders Sund 

9B Trond Færøvik 
9C Kristin Hauge 
9C Vegard Vangdal 
9D Stein Are Hansen 
9D Kjetil Moe 
9E Dagfinn Hallseth 

8A Lars Fagerås 
8B Marianne Lied 
8C Cathrine Lutro 
8C Helene-Christin Skaarnes 
8D Kjartan Krossøy 
 

 
PSYKOSOSIALT MILJØ PÅ SKOLEN 
Presentasjon av skolens tiltak ift psykososialt miljø på skolen. 
v/Rektor Olav, Bodil 8. trinn, Bjørn 9. trinn, Elisabeth 10. trinn.  
Dette ble gjort på bakgrunn av bestilling fra FAU på sist møte. Presentasjonen vedlagt. 
 
Noen punkt fra presentasjonen:  

- Bekymringene ift. miljøet i høst er bedret: Meldingene som gikk ut til foreldrene på 8. trinn 
om å snakke med sine barn hadde umiddelbar positiv effekt. 

- Miljøet på 8. og 9. trinn er per dags dato bra. På 10. trinn er det en del situasjoner knyttet til 
økt festing og alkoholbruk utenfor skoletiden, og en noe høylytt guttegruppe, men det er i 
hovedsak positiv stemning og elever som (etter hvert) tar tilbakemeldinger fra lærerne. 

- Det dukker av og til opp ulike problemer knyttet til SoMe-kontoer som opprettes av elever. 
Eksempel på en slik konto er de utbredte «ship»-kontoene hvor elever blir satt sammen som 
romantiske par. Det viser seg umulig å finne ut hvem som har laget disse kontoene, men 
etter påtrykk fra skolen i samarbeid med politiet har de hittil klart å få bukt med disse. 

 
Drøfting etter presentasjonen: 
Under følger punkt og problemstillinger som ble tatt opp: 
 

- Hva vil FAU gjøre ift skolemiljøet, og hvordan kan skolen støtte FAU sitt arbeid? 
- Kommunikasjon skole/hjem er viktig. Foreldre ønsker å vite om deres barn har eller lager 

trøbbel. 
- Det er trolig underrapportering av mindre synlige problemer. Ifølge undersøkelser på 

landsbasis vil det være elever som har flere dårlige dager på skolen enn gode. Hilde 
presiserte at alle som kjenner til at konkrete elever har det vanskelig, kan melde fra til 
kontaktlærer eller avdelingsleder.  

- Helsesykepleier melder at flere elever snakker med henne om dårlig trivsel, men de vil ikke at 
det blir meldt videre. I all hovedsak snakkes det der om situasjoner som er knyttet til fritiden, 
og som derfor skolen ikke får tatt tak i så lenge eleven nekter å melde fra om det. Til info er 
skolens nåværende helsesykepleierressurs to stykker som til sammen utgjør cirka 100% 
stilling. Dette er en viktig ressurs. 

- Finnes det andre muligheter der elever kan snakke med noen med taushetsplikt? Det finnes 
telefonnumre som unge kan ta kontakt med anonymt i Bergen kommune.  

- Foredrag med Marco Elsafadi: Møtene med elevene er avholdt og har vært en stor suksess. 
Stikkord: Inkludering, snitching, roasting. Foreldrene fikk på sitt møte lekse av Elsafadi om å 
sette av 10 minutter i uken til en samtale med barnet. Han fortalte at det er gunstig at denne 
vanen etableres i «fredstid» for å etablere en åpen relasjon til barnet. Barn som føler seg sett 
av foreldrene har lettere for å stole på at de kan komme med sine problemer til dem når de 
oppstår. Det gjenstår et møte mellom Elsafadi og skolens personale 21. februar. 



- Hvordan arbeide videre med tematikken som ble tatt opp på disse møtene? Skoleledelsen og 
FAU syns det er viktig å jobbe videre med det som Elsafadi sa, og at det blir jobbet med både 
fra skolen, FAU og foreldrene sin side. FAU ber om å få ha en representant til stede på 
foredraget til lærerne. Marte 10A melder seg. Trond skal spørre Elsafadi om han har link til et 
videoforedrag tilpasset foreldre (tilsvarende det han holdt i gymsalen) slik at også de som 
ikke var tilstede av foreldregruppen kan få det med seg.  

 
 
 
ØKONOMI FAU v/Dagfinn Hallseth 9E 
Følgende er kommet på plass: 
Kontoer som var blitt stengt er nå åpnet. 
Felleskonto FAU: kr 91209,- 
Det er opprettet kontoer for hvert trinn.  
Penger kommer inn på ulike arrangementer.  
 
FAU betaler 50% av utgiftene til foredragene til Marco Elsafadi. 
 
FLYTTING AV EN ELEVFRI DAG I 2024 TIL NOVEMBER 2023  
FAU har ikke motforestillinger til dette.  
 
SKOLEFOTO 
Det er per i dag Lima foto som har oppdraget og de har hatt det i tre år. Nå har også en annen 
fotograf meldt interesse (Norsk skolefoto, tidl. Ariel foto). FAU vil innhente tilbud fra fotografene og 
avgjøre hvem som får oppdraget. To personer ser på det og får mandat til å ta avgjørelse: Kjartan 8D 
og Kjetil 9D. 
 
YMSE 

- Trafikalt grunnkurs: Ikke kommet noe henvendelse fra tilbydere. 
- Det skal være foreldremøte for 8. trinn den 23. februar, og rektor har bedt om formøte med 

FAU-representantene på trinnet. 
- Det vil komme epost fra skolen med informasjon om anmerkninger.  
- Skoleball torsdag 16 februar. FAU-representantene på 9. trinn får ansvar for å finne tre 

vakter fra sine klasser.  
 
NESTE FAU-MØTE: 9 MARS 
 
 


